
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 487 

 

На 12 март 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Теплен, община Хаджидимово, област Благоевград. 

  Докладва: Йорданка Ганчева  

2. Проекти на решения относно промени в състава на ОИК.  

  Докладва: Елка Стоянова 

3. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК. 

  Докладват: Йорданка Ганчева, Силвия Стойчева, 

   Елка Стоянова, Ерхан Чаушев 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Димитър Димитров, 

   Росица Матева, Цветозар Томов, Севинч  

   Солакова, Йорданка Ганчева, Гергана Стоянова, 

   Силвия Стойчева, Елка Стоянова, Красимир  

   Ципов, Камелия Нейкова и Любомир Георгиев 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Георги Баханов. 
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Заседанието бе открито в 10,45 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Четиринадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Отсъства поради ползване на отпуск колегата Георги 

Баханов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента за 

насрочване на частичен избор за кмет на кметство Теплен, община 

Хаджидимово, област Благоевград с докладчик госпожа Ганчева. 

2. Проект на решение относно промяна в състави на ОИК с 

докладчик госпожа Елка Стоянова. 

3. Искания за изплащане на възнаграждения на ОИК с 

докладчици колегите Ганчева, Елка Стоянова и Стойчева. 

4. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Войнов, Димитров, Матева, Томов, Солакова, Ганчева, 

Стоянова, Стойчева, Гергана Стоянова, Ципов и аз съм докладчик в 

тази точка. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Господин Георгиев ще Ви добавя в точка четвърта. 

Господин Чаушев, добавям Ви в точка трета. 

Други? Няма. 

Колеги, моля да гласуваме дневния ред. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 
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Започваме с първа точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО ТЕПЛЕН, 

ОБЩИНА ХАДЖИДИМОВО, ОБЛАСТ БЛАГОЕВГРАД. 

Госпожо Ганчева, заповядайте в точка едно. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

преписка от ОИК в община Хаджидимово, област Благоевград. 

Преписката е постъпила както в оригинал, така и по електронната 

поща на Централната избирателна комисия с вх. № МИ-15-

246/07.03.2024 г. и оригинал от 11 март.  

Към преписката е приложено Решение № 124-МИ на ОИК – 

Хаджидимово, с което предсрочно са прекратени пълномощията на 

кмета на кметство Теплен, като е приложена и цялата преписка по 

сигнала – как се е развило производството. 

В преписката изрично не е посочено, че решението е влязло в 

сила, но аз разговарях вчера с председателя на ОИК и тя ми съобщи, 

че не са получени жалби, дори е изчакано от комисията 

няколкодневен срок, ако има, да постъпи жалба и по пощата. Няма 

такива жалби и решението е влязло в сила. 

Предлагам да предложим на президента на Република 

България да насрочи частичен избор за кмет на кметство Теплен, 

община Хаджидимово, област Благоевград, тъй като са налице 

основанията на чл. 463, ал. 4 от Изборния кодекс на Република 

България.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението за решение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 
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Решението е № 3012-МИ/12.03.2024 г. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, предлагам да гласуваме и 

придружителното писмо, с което да изпратим решението и 

преписката на президента на Република България. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Преминаваме към втора точка от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК.  

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТЯНОВА: Благодаря. Колеги, в днешна папка с мои 

инициали може да погледнете проект на решение относно 

извършване на промяна в състава на ОИК – Столична, тъй като е 

постъпило предложение от ПП „Има такъв народ“ по повод 

заявление за освобождаване като член на ОИК – Столична, на Иван 

Манчев. 

Предлага се да бъде освободен на база това заявление и на 

негово място да бъде назначена Илиана Маринова. 

Към заявлението са приложени както заявление от самото 

лице за желанието му да бъде освободен с посочени причини, така и 

декларациите, необходимите документи и диплома за завършено 

висше образование на новопредложеното лице. Приложено е и 

пълномощно относно представителната власт на подалия 

заявлението. 

В този смисъл, считам, че са налице всички законови 

предпоставки и предлагам да бъде извършена замяната, като Иван 
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Манчев бъде освободен и да му се анулира издаденото му 

удостоверение. 

На мястото на освободения член да бъде назначена Илиана 

Николаева Маринова със съответното ЕГН и да й се издаде 

удостоверение. 

Моля, ако нямате бележки, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта на решение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3013-МИ/12.03.2024 г. 

 

Продължаваме с доклади по точка трета: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждение на ОИК – Костенец, постъпило с вх. 

№ МИ-27-84/22.02.2024 г. Искането е за дадено дежурство на 

6 февруари 2024 г., на което е осъществено процесуално 

представителство от председател и двама зам.-председатели, 

секретар и един член. 

Цялата сума ведно с осигурителните вноски е в размер 

на 372,40 лв. Към преписката е приложен контролен лист за 

законосъобразност на изплащане на възнаграждението съобразно 

доклада ми. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е искане за 

изплащане на възнаграждения от ОИК – Бобошево, с вх. № МИ-27-

90/27.02.2024 г. Искането е за дадени четири дежурства на дати: 

25 януари 2024 г., 29 януари, 16 февруари и 23 февруари 2024 г. и за 

проведени три заседания на 26 януари, 15 февруари и на 

21 февруари 2024 г. 

Преписката е комплектувана с всички изискуеми документи. 

Приложен е контролен лист, както и счетоводна справка за размера 

на възнагражденията, които са на стойност 2686,60 лв. заедно с 

осигурителните вноски. 

Моля да одобрим изплащането на исканите възнаграждения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Искане от ОИК – Белослав, с вх. № МИ-

27-89/26.02.2024 г.  

Към преписката има контролен лист и счетоводна справка. 

Искането е за проведено заседание на 23 февруари 2024 г. относно 

прекратяване пълномощия на общински съветник и обявяване на 

следващия от председател, 4 зам.-председатели, секретар и четирима 

членове. 



7 

Предлагам да им се изплати сумата в размер на 718,20 лв. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Следващото искане е от ОИК – Белово, 

постъпило в Централната избирателна комисия с вх. № МИ-27-

80/21.02.2024 г. за проведено заседание на 26-и за прекратяване 

пълномощия и обявяване за избран следващият от листата. На 

заседанието са присъствали председател, трима зам.-председатели, 

трима членове, а на 25-и е дадено дежурство от председател относно 

процесуално представителство в съдебно дело. 

Към преписката има счетоводна справка и контролен лист.  

Предлагам да се изплати възнаграждение на ОИК – Белово, в 

размер на 591,85 лв.  

Предлагам да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Продължаваме с четвърта точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, докладвам ви 

четири еднотипни писма с вх. №№ МИ-06-284; МИ-06-288; ЧМИ-

06-13 и ЧМИ-06-14. Те са от община Руен, Провадия, Враца и 

Попово и с тях ни изпращат копие от договорите, сключени с 

техниците, за техническата поддръжка на СУЕМГ в избирателния 

ден съгласно указанията в наше писмо до тях. Докладвам писмата за 

сведение. 

С вх. № НС-00-4/08.03.2024 г. четири приемо-предавателни 

протокола, с които сме предали на ОИК – Провадия, ОИК – Враца, и 

ОИК – Попово, машините за гласуване за новите и частични избори 

на 10 март – за сведение. 

Още няколко приемо-предавателни протокола: с приемо-

предавателен протокол – вх. № МИ-23-23/07.03.2024 г., сме предали 

на IT експертите активи и материали във връзка с изборите на 

10 март 2024 г. – за сведение; с приемо-предавателен протокол – вх. 

№ ЧМИ-00-3/11.03.2024 г. вчера на IT експертите са предадени 5-те 

смарткарти за секцията в Попово, където ще има втори тур на 

17 март 2024 г. 

Последният приемо-предавателен протокол е с вх. № ЦИК-09-

59-1/11.03.2024 г. между Централната избирателна комисия и 

„ЕнЕрДжи Сорс“ и е на основание т. 4.1 от Договор № 2, подписан 

от Румен Цачев съгласно наше протоколно решение – също за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка с 

тези приемо-предавателни протоколи, които докладва колегата 

Войнов, тези, които се отнасят за предаване на машини за гласуване, 

в деловодството има обособен класьор, в който се съхраняват всички 

приемо-предавателни протоколи, свързани с предаване от ЦИК на 

машини за гласуване, съответно връщането им обратно. Може би и 

тези трябва да се класират там, за да е събрана на едно място цялата 

информация, а протоколите, свързани с изпълнението на договори, 

надявам се, администрацията да класира към досието на съответния 

договор. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, след новите и частични избори, 

произведени на 10 март 2024 г., от четири ОИК са ни предали пет 

устройства за видеонаблюдение. 

Предлагам да ги предадем на „Информационно обслужване“ 

АД с приемо-предавателен протокол, за да могат да бъдат 

публикувани записите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по предложението на господин Войнов? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Карго-партнер“ с вх. № 99-25 от 1 март 2024 г. С него ни 

предоставят фактура за складово-логистичните услуги за месец 

февруари 2024 г.  

В тази връзка е изготвена докладна записка от директора на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-67/07.03.2024 г. 

Фактурата е проверена. Тя отговаря на изискванията на Закона за 

счетоводството. Цените на извършените по т. 6.1 от договора услуги 

отговарят на Приложение № 1 от Допълнителното споразумение от 

25 януари 2024 г., което е неразделна част от Договор № 24. 

Изготвен е контролен лист за извършване на предварителен 

контрол. 

Поради горното предлагам да вземем решение за плащане на 

стойността по фактурата за месец февруари 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Постъпила е докладна записка от директора 

на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-74 относно 

сключване на Допълнително споразумение към Договор № 12 от 

21 март 2023 г. с „Информационно обслужване“ АД за издаване на 

цифрови сертификати и доставка на смарткарти за СУЕМГ. 

Докладвам го за запознаване, като на следващото заседание ще ви 

предложа проект на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Димитров, 

заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, в моя папка ще видите вх. № МИ-22-13-2/08.03.2024 г. С 

този номер е постъпило писмо от господин Г., в което изразява 

недоумение по повод на изпратеното от нас писмо, че политическата 

агитация, публикувана във вид на видео в един от фейсбук 

профилите на конкретен човек в Плевен, не може да бъде 

санкционирана. 

Той е написал, че заснетото видео не отговаря на законността в 

нашата страна. Ние никога не сме писали, че отговаря на 

законността. Написали сме, че решението на общинската комисия, 

която е цитирала § 1, т. 15 от Допълнителните разпоредби, определя 

законосъобразността на това, че не подлежи на санкция въпросното 

видео. Докладвам го за сведение. 

С вх. № ЦИК-07-13-1 са постъпили материали, които се 

отнасят до сесията, която се е провела вчера на групата за 

киберсигурност и агенцията, която осигурява сигурността на ИКТ 

услугите и продуктите. Има значителна презентация от 27 страници. 

Това е една от сериите, които са три. Тази е втората, предишната 

беше на 7 март, ще има още една на 21 март. Докладвам го също за 

сведение. Няма нещо, което пряко да ни засяга. Ако пристигне за 21-

и конкретен дневен ред и теми за обсъждане, ще ги препратим 
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евентуално на „Информационно обслужване“ АД, които в края на 

краищата осигуряват сигурността на мрежата. Благодаря ви. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във връзка с доклад от 

предходно заседание, от 7 март, по заявление за достъп до 

обществена информация ви информирах, че съм извършила 

проверка и Централната избирателна комисия не е одобрила и не е 

публикуван отчет по чл. 25 от Вътрешните правила по Закона за 

достъп до обществена информация за 2023 г.  

С резолюция възложих до 12,00 ч. на 7 март, да ми бъде 

предоставена информация каква е причината това да не се случи. До 

момента резолюцията не е изпълнена все още от администрацията, 

така че ви запознавам с текущото положение на нещата. 

Докладвам ви за сведение приемо-предавателен протокол с № 

103 от 5 март, подписан съгласно решение на ЦИК, за ЦИК от 

директора на дирекция „Администрация“ за доставчика на новата 

деловодна система във връзка с доставената на 23 август сървърна 

машина и операционни системи, която беше закупена, за да бъде 

инсталирана на отделен сървър новата деловодна система – за 

сведение. 

Във връзка с проведеното обучение за работа с новата 

деловодна система, за което докладвах на предходно заседание, ви 

докладвам информация от директора на дирекция „Администрация“ 

с вх. № ЦИК-00-27-4 от 8 март с обяснение защо на обучението е 

присъствал само един от четиримата деловодители в ЦИК – отново 

за сведение. Пропуснах да кажа, че приемо-предавателният 

протокол е с вх. № ЦИК-00-216-6 от 8 март. 

Още едно нещо за сведение – покана за участие в проучване на 

управлението на избори през 2024 г. с вх. № ЦИК-07-25/07.03.2024 г. 

Тази покана е пристигнала, адресирана до мен – както на моята 

електронна поща, така и на пощата на Централната избирателна 

комисия. Това е проект за честни избори – не знам какъв е този 



12 

проект. Напомнят, че Централната избирателна комисия е поканена 

да участва в проучване на управлението на избори 2024 г., което се 

осъществява чрез задаване на въпроси до органите за управление на 

изборите. Проучването е разработено съвместно с Международния 

институт за демокрация и изборна помощ, Международната 

фондация за избирателни системи, Център „Картър“, с цел да се 

намали броят на исканията за проучвания, които получават органите 

за управление на изборите. Може да бъде попълнена анкета.  

Колеги, докладвам ви го за сведение и ви предлагам да не 

попълваме тази анкета. Ако има друго предложение? 

Връщам на доклад, като моля да обсъдим в работна група 

отговорите на германската агенция ДПА, за да ги изпратим, тъй като 

преписката е от месец февруари. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте в точка четвърта. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа има 

подготвени проекти на писма до районни прокуратури във връзка с 

резултатите от гласуването в нарушение в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври. Тези лица имат настоящ 

адрес извън страната. За тях сезираме компетентната районна 

прокуратура. 

Към едното писмо има приложен констативен протокол от 

самата секционна избирателна комисия, че те по погрешка са 

допуснали лице от забранителния списък да бъде дописано в 

избирателния списък и да гласува. За другите има приложена 

декларация по образец с изключение на два случая, в които лицата 

са дописани без да има приложена такава декларация. Всички лица 

са дописани в допълнителната страница на избирателния списък, тъй 

като най-вероятно са фигурирали в забранителния списък поради 

липсата на избирателни права. 

Предлагам да изпратим писмата до прокуратурите. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението за писма до съответната 

районна прокуратура. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: За сведение ви докладвам писмо от 

РОНОС ООД с вх. № ЦИК-08-72/11.03.2024 г. Благодарят за 

поръчката за канцеларски материали и уведомяват, че доставката ще 

бъде направена на 12 март. Явно има някакъв ред, който е 

определен. 

Колеги, получили сме първия отговор от член на секционна 

избирателна комисия в село Вокил, община Дулово, област 

Силистра по електронната поща с вх. № МИ-22-26-1/12.03.2023 г. В 

секция № 441 ни пишат, че няма избиратели, които да са гласували с 

придружители и СИК не е вписвала придружители при гласуването 

в списък за допълнително вписване на придружителите. За сведение 

ви докладвам. Ще обсъдим, след като получим отговори и от 

останалите членове, които поотделно сезирахме с искане да 

предоставят информация и ще обсъдим на работна група. 

С докладна записка с вх. № ЦИК-09-71/11.03.2024 г. се 

предлага подновяване на удостоверение за електронен подпис на 

служители от администрацията, посочени в докладната записка, при 

условията на Договор № 6 от 20 юни 2022 г. За тези средства имаме 

информация за наличност в §§10-20. 

Предлагам да одобрим подновяването на електронните 

подписи на          К.             П. и          Г.           Л. при условията на 

договора от 2022 г. с „Информационно обслужване“ АД.  
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За целта предлагам да изпратим писмо до „Информационно 

обслужване“ АД за подновяването на срока от една година на тези 

електронни подписи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания, или предложения? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – 1 (Йорданка Ганчева). 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Докладна записка с вх. № ЦИК-09-

64/06.03.2024 г. ви докладвах на 7 март за запознаване относно 

сключване на договор с регистрирана Служба по трудова медицина 

и изготвяне на актуална оценка на риска. Става въпрос за искане от 

Служба по трудова медицина да ни предостави своята оферта за 

обслужване на работещите в Централната избирателна комисия 

съгласно чл. 25 от Закона за здравословни и безопасни условия на 

труд.  

В тази връзка се посочва, че е определена Службата по 

трудова медицина „Доверие“ дотолкова, доколкото ползваме 

помещение на Народното събрание. Необходимо е да се извърши 

нова оценка на риска с оглед на това, че за Народното събрание е 

изготвена такава от същата тази служба и можем да ползваме 

тяхната оценка.  

В този смисъл е направено предложение да се изиска оферта 

от тази служба по трудова медицина, за което да се изпрати писмо, в 

което да ги уведомим за състава на Централната избирателна 

комисия, както и за броя на служителите в администрацията към 

настоящия момент, като изрично посочим, че до края на месец 

януари 2024 г. за Централната избирателна комисия имаме изготвена 

оценка на риска като предварителна информация. Проектът на 

писмо също е приложен във вътрешната мрежа. 
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Предлагам да одобрим това предложение, да изпратим писмо и 

да поискаме да представят своята оферта в срок до 19 март тази 

година на електронната поща на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Аз предлагам до 22 март да е срокът за представяне на 

предложение, за да има достатъчно време. 

Ако няма други предложения, моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: За сведение вх. №№ ЦИК-00-6-

1/08.03.2024 г. и МИ-15-250/11.03.2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието за 15 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – тринадесет 

членове сме в залата, имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка четвърта: Административни 

преписки. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам две 

идентични писма на граждани с вх. №№ ЕП-22-3 и ЕП-22-2, които в 

първата част на заседанието не бяха качени във вътрешната мрежа 

на днешното заседание. Общо взето и в двата случая се пита за 

условията, при които граждани от страни от Европейския съюз, 

постоянно пребиваващи в България, които имат право да гласуват на 

изборите, какво трябва да направят, за да се възползват от това си 
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право. Подготвил съм две писма, които са напълно идентични – 

различават се само по адресатите. 

Моля да ги погледнете и евентуално да ги гласуваме. 

Докладвам ги заедно, тъй като са съвсем идентични и мисля, че 

можем анблок да ги гласуваме, ако се приеме текстът, който 

предлагам. Писмата са с проектни номера 9176 и 9177. (Реплика.) 

Приемам това уточнение, ще изменя текста в този смисъл. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

по предложението на господин Томов има ли? Предлагам абзацът, 

който се отнася за граждани на друга държава – членка на 

Европейския съюз, които са подали такава декларация на предходни 

избори за членове на Европейския парламент, да се допълни 

съобразно законовите текстове. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № ЕП-

22-1 също от гражданин. Качено е във вътрешната мрежа. 

Гражданинът се интересува възможно ли е да гласува за кандидат на 

парламента на Европейския съюз чрез посолството на България в 

Чехия. 

Подготвил съм отговор, който предлагам на вашето внимание 

с проектен номер 9179. 

Моля да го видите и евентуално да го гласуваме, ако нямате 

бележки. (Реплики.) 

Колеги, оттеглям този доклад.  

В папката с мои инициали от днешно заседание има подпапка 

„разяснителна кампания“. Първо, искам да предложа да одобрим 

обсъдената вече в работен формат концепция за разяснителна 

кампания на ЦИК като някакъв базов ориентир накъде ще насочим 
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усилията си при организацията на разяснителната кампания. 

Текстът, който обсъдихме, е качен и в моя папка от днешна дата – 

предпоследният уърдовски файл. 

Предлагам да го одобрим с протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания, предложения. Разбира се, винаги може да бъде 

направено допълнение, изменение на тази концепция. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, отново във връзка с 

разяснителната кампания предлагам да изпратим писмо до 

Обществения съвет към Централната избирателна комисия, с което 

да ги поканим да изпратят свои предложения, ако имат такива, в 

срок до 18 март 2024 г. Мисля, че и този въпрос го обсъдихме в 

работен порядък. 

Предлагам да гласуваме такова писмо, което е качено във 

вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Докладвам ви за сведение и запознаване 

– в същата папка са качени в PDF формат трите дипляни брошури, 

които са използвани през 2019 г. по време на разяснителната 

кампания. Докладвам за сведение и запознаване. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви преписка с вх. 

№ ЕП-04-01-9-5 – информация, изпратена от Министерството на 

външните работи, от постоянното представителство на Република 

България към Европейския съюз и е от заседание на Работна група 

„Общи въпроси“, проведено на 7 март. Информацията я докладвам 

за сведение и за обобщаване съобразно наше протоколно решение и 

съобразяване, когато е необходимо, от Централната избирателна 

комисия. 

Докладвам преписки с вх. № ЦИК-07-16-1/09.03.2024 г. ведно 

с превода с индекс 2 от 11 март, като припомням, че става въпрос за 

среща на Европейската мрежа за сътрудничество в областта на 

изборите. Припомням, че същата покана имаме и по вх. № ЦИК-07-

16, която съм ви докладвала на 27 февруари и може би за преценка и 

обсъждане. 

Предлагам на вашето внимание преписка с вх. № ЦИК-07-23-

1/07.03.2024 г. Това е писмо, получено на 7 март от госпожа           А. 

А.,                                дипломатически служител първа степен, 

препратено ни на мейла направо на английски. Става въпрос за 

проверка на публикуваната информация във връзка с предстоящите 

избори за Европейски парламент на сайта в частта „България“, като 

сочи, че колегите от Европейската мрежа за сътрудничество в 

областта на изборите отправят молба за отговор в срок до 20 март. 

Обръща внимание, че публикуваната на сайта информация е пълна, 

точна и не подлежи на допълнителни промени и последното следва 

да бъде потвърдено с имейл в отговор на получения от Европейската 

мрежа. 

Тази молба за проверка на информацията е получена при нас 

директно от Европейската комисия по преписка с вх. № ЦИК-07-

23/06.03.2024 г., която ви докладвах. Във връзка с това беше 

възложено на администрацията – извършена е проверка на 

информацията и има предложения, които са качени във вътрешната 
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мрежа, относно проверка на информация и предложения съгласно 

документ с вх. № ЦИК-07-23/06.03.2024 г. и евентуално на следващо 

заседание да преценим да изпратим отговор на Европейската 

комисия, съответната дирекция. 

Докладвам вх. № ЦИК-07-21 – Въпросник на Словения ведно с 

превод, с който се запознахме на 5 март. Предлагам ви проект на 

отговор. Ставаше въпрос, че има Въпросник от Словения за 

членовете на Европейската мрежа за сътрудничество в областта на 

изборите относно ограниченията на пасивно избирателно право. 

Преписката е качена във вътрешната мрежа и ви предлагам да 

отговорим на Министерството на публичната администрация на 

Република Словения, дирекция „Местно самоуправление, 

неправителствени организации и политическа система“, че 

изискванията за избираемост на кандидатите при произвеждане на 

национални и местни избори са определени в Конституцията и 

Изборния кодекс на Република България. Посочени са нормативните 

основания, като посочваме, че при всички видове избори едно от 

изискванията за избираемост е кандидатът да не изтърпява 

наказание „лишаване от свобода“. С нормативните документи 

посочваме, както са поискали и линк от нашата страница, където 

може да се запознаят на английски език с Изборния кодекс и 

Конституцията. 

Предлагам да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожа Стоянова. 
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ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, връщам на доклад докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-53/26.02.2024 г. относно предоставяне на 

инфраструктура като услуга и IT услуги с дейности по 

потребителска поддръжка и администриране на инфраструктурата 

на ЦИК от „Информационно обслужване“ АД, която съм ви 

докладвала на предходно заседание и сме обсъждали 

документацията и в работна група. 

Съгласно документите и представената докладна записка 

предложението е да бъде одобрено сключването на договор с 

„Информационно обслужване“ АД като системен интегратор за 

предоставяне на инфраструктура като услуга, поддръжка и 

администриране на инфраструктурата на Централната избирателна 

комисия. Срокът по договора да бъде тригодишен с посочена цена в 

докладната записка за извършваните услуги, което плащане ще се 

извършва на 12 равни тримесечни вноски след изтичане на всеки 

тримесечен период. 

Проектът на договора и след работно обсъждане с 

допълнените и уточненията със системния интегратор е в моята 

папка, подпапка „за инфраструктурата“. Посочен е окончателен 

вариант на проекта на договора. 

В докладната записка е посочено, че по бюджета на ЦИК 

могат да бъдат поети прогнозните ангажименти за очакваните 

разходи по §§ 10-20 „Външни услуги“ за извършване на плащанията 

по договора. 

Към преписката има представен и контролен лист за 

извършване на предварителен контрол от финансовия контрольор с 

изразено мнение за законосъобразност относно поемането на 

задължение. 

Предлагам ви с оглед представените документи и обобщената 

информация в докладната записка да бъде одобрено и да приемем 

решение да се сключи договор с „Информационно обслужване“ АД 

за изпълнение на услугите, включени в предмета на договора, за 

срок от 36 месеца при условията и цената, подробно описани и в 
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докладната записка, и в проекта на договора, като бъде 

упълномощен председателят на Комисията за сключването на така 

предложения договор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е по докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-73 във връзка с плащане на постъпила в 

Централната избирателна комисия фактура от „Нова транслейт“ 

относно извършени преводи за периода 1 февруари – 29 февруари 

2024 г. по сключения с това дружество договор на Централната 

избирателна комисия. 

Представени са и са приложени към докладната записка 

справка за извършените преводи в съответствие към представената 

фактура. Посочено е, че фактурата отговаря на Закона за 

счетоводството и са налице средства по §§ 10-20 „Външни услуги“ 

за извършване на плащането в размер на 489,72 лв. с ДДС. 

Към докладната записка е представен и контролен лист за 

извършен предварителен контрол с изразено мнение за 

законосъобразност. 

Предлагам да одобрим извършването на този разход. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е по докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-72 за плащане на постъпила в Централната 

избирателна комисия вноска по застрахователна полица по 

сключения с „ОЗК – ЗАСТРАХОВАНЕ“ договор за застраховка на 

комплектите СУЕМГ в Централната избирателна комисия. Това е 

четвъртата вноска по полицата, тоест последната вноска по този 

договор. 

Изразено е становище, че следва да се одобри разходът, който 

съответства на документацията по договора, налични са средства за 

извършване на плащането по §§ 10-62 „Разходи за застраховки“, 

както и към преписката е представен контролен лист за извършване 

на предварителен контрол с изразено мнение за законосъобразност  

на плащането на четвъртата вноска в размер на 15 974,34 лв. 

Предлагам да бъде одобрено плащането на този разход. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Последният ми доклад е по преписка 

с вх. № МИ-15-120-1/11.03.2024 г. Докладвам ви за сведение 

постъпило с придружително писмо Решение № 242-МИ/05.03.2024 г. 

от ОИК – Разград, относно констатиране прекратяването на 

пълномощията на общински съветник и обявяване на следващия в 

листата за избран.  

Към писмото, получено в оригинал, е представено и 

цитираното току-що решение от Общинската избирателна комисия – 

за сведение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-

251/12.03.2024 г. са постъпили документи от ОИК – Провадия, за 

приобщаване към документацията, която подлежи на съхранение в 

Централната избирателна комисия. 

Следващата преписка, която е за последващо одобрение, е по 

вх. № МИ-14-4-1/07.03.2024 г. Изпратен е отговор до кмета на 

община Провадия как следва да бъде отворено запечатаното 

помещение, в което се съхраняват изборни книжа и материали с цел 

изваждане на неизползвани печати от изборите за общински 

съветници и кметове, както и за прибиране на избирателните 

списъци от същите избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, режим 

на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте в Административни преписки. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за сведение писмо с 

вх. № МИ-06-181-76/11.03.2024 г. Това е писмо от община 

Брацигово, с което ни уведомяват за банковата сметка, по която 

следва да бъдат превеждани суми във връзка с изплащане на 

възнаграждения на ОИК – Брацигово, за проведени заседания. 

Докладвам го тук, но уточнявам, че имам свързани доклади в 

точката за изплащане на възнаграждения и когато влезем отново в 

тази точка, ще докладвам и съответните преписки – МИ-06-181-76, 

докладвах сега. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. №№ ЦИК-02-

12/06.03.2024 г. и ЦИК-02-12-1/07.03.2024 г. – писма от Комисията 

по правни въпроси и Комисията по прякото участие на гражданите и 

взаимодействие с гражданското общество. С тези писма двете 

комисии на Народното събрание искат да предоставим становище по 

Законопроект за изменение и допълнение на Закона за пряко участие 

на гражданите в държавната власт и местното самоуправление със 

съответната сигнатура, внесен от Даниела Божинова и група 

народни представители на 1 март. 

В моя папка от днес ви моля да се запознаете с изготвените 

проекти на писма до председателите на двете парламентарни 

комисии и в следващото заседание да ги обсъдим и гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази точка 

ви докладвам вх. № МИ-01-17/11.03.2024 г. Постъпили са преписи 

от укази № 60, № 61 и № 62 от 7 март на президента на републиката. 

С Указ № 60 е насрочен нов избор за кмет на кметство 

Студеница, община Хитрино, област Шумен на 23 юни. 

С Указ № 61 е насрочен частичен избор за кмет на кметство 

Люлин, община Перник, област Перник на 23 юни 2024 г. и с Указ 

№ 62 е насрочен нов избор за кмет на кметство Лиляче, община 

Враца, област Враца на 23 юни 2024 г. Докладвам ги за сведение и 

ще бъдат публикувани на страницата на Централната избирателна 

комисия. 

За сведение ви докладвам вх. № ЦИК-02-13/11.03.2024 г. от 

главния секретар на Народното събрание относно извършване на 

профилактика на подово-таванни конвектори в кабинети и зали в 

сградата на Народното събрание. Ще се извърши такава 

профилактика на 16-и и 17 март (събота и неделя). Ще се извърши от 

техниците на дирекция „Управление на собствеността“ и ще 

включва демонтаж на решетките пред конвекторите и всичко, 

посочено в писмото. Обръщат се към ЦИК за оказване на 

съдействие, като осигурим достъп в този период до използваните от 

ЦИК помещения. 
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Докладвам го сега за сведение, за да може да се създаде и 

необходимата организация, като на следващото заседание ще 

уточним как точно да бъде осигурен достъпът до помещенията, в 

които работи Централната избирателна комисия. 

С вх. № ЦИК-00-83/08.03.2024 г. ви докладвам приемо-

предавателен протокол относно предаването на имущество от       В. 

Д.,                 главен специалист-домакин, която е предала всичко, 

което й се води като изпълняващ тази длъжност в ЦИК до 8 март, на 

Ж.           П., счетоводител-касиер – докладвам за сведение на 

Централната избирателна комисия. Оригиналът на протокола, който 

е за Централната избирателна комисия, ще се съхранява в 

счетоводството, а копие ще се приложи към досието на служителя, 

чиито правоотношения са прекратени. 

С вх. № ЦИК-00-84/08.03.2024 г. ви докладвам приемо-

предавателен протокол, който е във връзка с прекратяване на 

трудовото правоотношение с         В.          Б., счетоводител в 

дирекция „Администрация“, която е предала необходимата 

счетоводна документация на     Г.           Л.,         главен счетоводител 

– докладвам за сведение. 

Екземплярът за Централната избирателна комисия ще се 

съхранява в счетоводството, а копие от този протокол, ще бъде 

приложен към трудовото досие на служителя, чиито 

правоотношения са прекратени. 

Докладвам ви за сведение и писмо с вх. № ЦИК-07-14-

3/07.03.2024 г. 

Колеги, предлагам ви да изпратим до главния секретар на 

Народното събрание с проектен номер 9181 в моя папка от днешна 

дата за оказване на съдействие да използваме на 25 март мраморното 

фоайе в тази сграда. 

Предлагам да гласуваме изпращането на това писмо. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Последният ми доклад е свързан с преписка с вх. № ЦИК-03-

5/06.03.2024 г., която ви докладвах за запознаване на 7 март и е 

относно централизираната кампания за студентски стажове в 

държавната администрация за 2024 г. 

Колеги, за да може Централната избирателна комисия да 

участва в тази кампания е необходимо, първо, да се извърши 

регистрация на Портала за работа в държавната администрация, за 

да може да се направи съответната регистрация и попълване на 

позициите, спрямо които Централната избирателна комисия може да 

ангажира студенти във връзка с кампания „Летни стажове 2024 г.“ 

В тази връзка ви предлагам да вземем решение, с което да 

определим Радостина Цветанова, главен експерт „човешки ресурси“ 

да регистрира Централната избирателна комисия на Портала за 

работа в държавната администрация за целите на централизираната 

кампания за студентски стажове. След като получи необходимата 

информация, тя да бъде предоставена на Централната избирателна 

комисия, за да определим позициите, които ще попълним. 

Имате ли други предложения за служител, който да 

определим? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка четвърта. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, предлагам да 

гласуваме отговора на въпросите, зададени от ДПА, които 

обсъдихме в работна група и ще бъдат изпратени по електронната 

поща с придружително писмо. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания, или други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам за сведение писмо с вх. № 

МИ-00-31/11.03.204 г. от „Информационно обслужване“ АД във 

връзка с писмо на Централната избирателна комисия, изпратено на 

21 декември 2023 г., относно липсващи и несъответстващи данни от 

частичните местни избори през някои от годините, когато са 

произвеждани. С настоящото писмо „Информационно обслужване“ 

АД ни информира, че са предприети необходимите действия, като 

всички налични в „Информационно обслужване“ АД данни са 

актуализирани на интернет страницата на Централната избирателна 

комисия и са дадени съответните линкове за гледане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, във връзка с преди малко 

приетото решение по докладна записка ЦИК-09-53 относно 

сключване на договор с „Информационно обслужване“ АД за 

предоставяне на услуги за инфраструктурата, поддръжката и 

администрирането на тези дейности предлагам да определим с 

протоколно решение директора на дирекция „Администрация“       К. 

М.                             да бъде лицето, което следва да бъде определено 

и по договора, отговарящо за този договор, да създаде необходимата 

организация във връзка със сключването на договора. 

Към докладната записка с цитирания номер е представен и 

проект на заповед за определяне на отговорното лице по договора. 
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Моля да бъде гласувано това предложение, освен ако няма 

други предложения, определеното лице, отговорно по договора да 

бъде директор дирекция „Администрация“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имам молба 

за отлагане на това предложение, тъй като не съм се запознала 

подробно с него. 

Колеги, връщам в точка втора, като ви предлагам да направим 

редакция на точката: Проекти на решения относно промяна в 

състави на ОИК, тъй като се подготвиха две преписки и за други 

ОИК извън Столична община. 

 

По втора точка от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК. 

Давам думата на госпожа Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпило предложение с вх. № МИ-11-

11/12.03.2024 г. от Ивайло Ангелов Иванов, упълномощен 

представител на коалиция „Продължаваме промяната – 

Демократична България“, за промяна в състава на ОИК – 

Панагюрище, като се предлага на мястото на Пепа Лукова Цоневска, 

член на ОИК, да бъде назначен Димитър Куртев Куртев. 

Към предложението са приложени заявление от Пепа 

Цоневска за освобождаването й като член на ОИК – Панагюрище, 

декларация съгласно Изборния кодекс и копие от дипломата за 

завършено висше образование на Димитър Куртев, както и 

пълномощно в полза на Ивайло Иванов. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да  

„РЕШИ: 

Освобождава като член на ОИК – Панагюрище, Пепа Лукова 

Цоневска и анулира издаденото й удостоверение. 
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Назначава за член на ОИК – Панагюрище, Димитър Куртер 

Куртев. 

На назначения член да бъде издадено удостоверение“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта на решение? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3014-МИ/12.03.2024 г. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е заявление с вх. № 

МИ-22-25/07.03.2024 г. от Нювит Юсеин Юсуф, секретар на ОИК – 

Главиница, с което тя заявява, че желае да бъде освободена поради 

несъвместимост. 

В тази връзка е подготвен проект на решение, с което 

предлагам да освободим като секретар на ОИК – Главиница, област 

Силистра Нювит Юсеин Юсуф и Централната избирателна комисия 

да анулира издаденото й удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3015-МИ/12.03.2024 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, моля да гласуваме писмо до 

председателя на партия „Движение за права и свободи“ Джевдет 

Чакъров и председателя на партия „Движение за права и свободи“ 
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Делян Пеевски, с което да ги уведомим за току-що приетото 

решение от Централната избирателна комисия и тяхното задължение 

да представят нов кандидат за секретар на ОИК – Главиница. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, режим 

на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте в точка трета. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, връщам на доклад преписка с вх. 

№ МИ-27-91/27.02.2024 г., която ви докладвах за сведение и 

запознаване и отложих доклада си за по-късно, тъй като очаквахме 

още едно писмо от ОИК. 

Това е искане от ОИК – Брацигово, за проведено на 

23 февруари заседание, към което са приложени необходимите 

документи, както и счетоводна справка и контролен лист. 

Сумата по това искане е 784,70 лв. за проведено заседание на 

комисията. 

В този смисъл ви предлагам да го подложим на гласуване и да 

бъде одобрен разходът.  

Тъй като става въпрос за една и съща общинска комисия, 

докладвам и свързан доклад с вх. № МИ-27-95. Това е отново искане 

за заплащане на проведено на 27 февруари заседание на ОИК, към 

което отново са приложени необходимите документи, протоколи, 

решения, както и счетоводна справка и контролен лист за 

законосъобразността на поемането на задължението. По него сумата 

също е 784,70 лв. като общият размер на подлежащото на изплащане 

възнаграждение по тези справки е 1569,40 лв.  

Моля Комисията да вземе решение да бъде изплатена 

посочената сума. 

Моля, ако нямате бележки, да подложим на гласуване. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за четвъртък, 14 март 2024 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 13,08 ч.) 

 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 

 

 


